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Премијерка Србије Ана Брнабић најавила је да ће ове седмице бити одржана седница
Кризног штаба на којој ће се разматрати да ли је потребно увођење нових мера. Она је,
после састанка са представницима Савеза самосталних синдиката Србије (СССС),
изјавила да је изузетно важно наћи баланс између безбедне ситуације и економије,
узимајући и обзир ментано здравље нације.

  

  

„Људи морају нешто да раде да би могли да живе и да би могли да имају шта да једу, да
би задржали своје послове, али и да би ми платили за све најмодерније лекове, да би
могли на најбољи могући начин да штитимо животе својих грађана,“ истакла је
премијерка.

  

На питање новинара да ли се увођење ковид пропусница на 24 сата у Србији одлаже из
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политичких разлога, премијерка је истакла да се одлуке ни сада, као ни раније, не
доносе на основу политичке калкулације.

  

Она је додала да се при доношењу одлука уважава и ментално здравље нације, с
обзиром на то да је у току пандемије дошло до „пораста депресије, агресивности,
убистава и самоубистава“.

  

„Мени је драго да сада нисмо жариште у Европи и да имамо ситуацију која се смирује,
док улазимо у најтеже месеце, децембар и јануар, са, чини ми се, све стабилнијом
епидемиолошком ситуацијом,“ оценила је Брнабић.

  

(Бета)
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